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ПРОТОКОЛ № 6
засідання Ради студентського самоврядування

Фахового коледжу «Універсум»
Київського університету імені Бориса Грінченка

«12» вересня 2022 р. Україна,
19 год. 00 хв конференція Google Meet

Присутні: список присутніх додано.
Голова засідання: голова Ради студентського самоврядування Фахового коледжу
«Універсум» Київського університету імені Бориса Грінченка ЯКОВЕНКО
Анастасія Ігорівна.
Секретар засідання: УКРАЇНСЬКА Анастасія Дмитрівна.

ПОРЯДОК ДЕННИЙ

1. Про надання допомоги у відбудові Бузівської школи Дмитрівської
територіальної громади Бучанського району.

2. Про створення електронної пошти Ради студентського самоврядування.

3. Про необхідність вибору представника коледжу у парламент Київського
університету імені Бориса Грінченка.

4. Про привітання з днем народження директора Фахового коледжу «Універсум»
Гейхман Зою Леонідівну.

5. Про залучення активних студентів у студентський актив коледжу.

6. Про створення інтерактиву для студентів першого курсу.

7. Про переведення студентки групи ДОфмб-1-20-3.0д Фахового коледжу

«Універсум» Лазоренко Юлії Анатоліївни, що навчається за кошти фізичних і

юридичних осіб,  на форму навчання за кошти місцевого бюджету.

http://partner.kubg.edu.ua/2012-02-09-16-42-36/university-college.html


8. Про переведення студентки групи ФВфмб-1-21-4.0д Фахового коледжу

«Універсум» Зуєвої Поліни В'ячеславівни, що навчається за кошти фізичних і

юридичних осіб,  на форму навчання за кошти місцевого бюджету.

9. Про переведення студентки групи ФВфмб-1-20-4.0д Фахового коледжу

«Універсум» Проценко Анни Олегівни, що навчається за кошти фізичних і

юридичних осіб,  на форму навчання за кошти місцевого бюджету.

10. Про переведення студента групи ФВмс-1-19-4.0д Фахового коледжу

«Універсум» Звягіного Сергія Миколайовича, що навчається за кошти

фізичних і юридичних осіб,  на форму навчання за кошти місцевого бюджету.

11. Про переведення студентки групи ФВмс-1-19-4.0д Фахового коледжу

«Універсум» Сідлецької Надії Віталіївни, що навчається за кошти фізичних і

юридичних осіб,  на форму навчання за кошти місцевого бюджету.

12. Про переведення студентки групи ОМфмб-1-21-4.0д Фахового коледжу

«Універсум» Легкун Олександри Ігорівни, що навчається за кошти фізичних і

юридичних осіб,  на форму навчання за кошти місцевого бюджету.

13. Про переведення студентки групи ОМфмб-1-20-4.0д Фахового коледжу

«Універсум» Пайко Софії Максимівни, що навчається за кошти фізичних і

юридичних осіб,  на форму навчання за кошти місцевого бюджету.

14. Про переведення студентки групи ОМмс-1-19-4.0д Фахового коледжу

«Універсум» Бровцивої Валентини Михайлівни, що навчається за кошти

фізичних і юридичних осіб,  на форму навчання за кошти місцевого бюджету.

15. Про переведення студентки групи ДЗмс-1-21-4.0д Фахового коледжу

«Універсум» Тридуб Даніели Богданівни, що навчається за кошти фізичних і

юридичних осіб,  на форму навчання за кошти місцевого бюджету.

16. Про переведення студентки групи ДЗмс-1-21-4.0д Фахового коледжу

«Універсум» Пивовар Поліни Максимівни, що навчається за кошти фізичних і

юридичних осіб,  на форму навчання за кошти місцевого бюджету.



17. Про переведення студентки групи ДЗмс-1-20-4.0д Фахового коледжу

«Універсум» Оржеховської Мирослави Олексіївни, що навчається за кошти

фізичних і юридичних осіб,  на форму навчання за кошти місцевого бюджету.

18. Про переведення студентки групи ХОРмс-1-19-4.0д Фахового коледжу

«Універсум» Підобід Катерини Віталіївни, що навчається за кошти фізичних і

юридичних осіб,  на форму навчання за кошти місцевого бюджету.

19. Про переведення студентки групи ВСфмб-1-21-4.0д Фахового коледжу

«Універсум» Пономаренко Діани Андріївни, що навчається за кошти фізичних

і юридичних осіб,  на форму навчання за кошти місцевого бюджету.

20. Про переведення студентки групи ВСфмб-1-20-4.0д Фахового коледжу

«Універсум» Максименко Альони Сергіївни, що навчається за кошти фізичних

і юридичних осіб,  на форму навчання за кошти місцевого бюджету.

21. Про переведення студента групи ВСмс-1-19-4.0д Фахового коледжу

«Універсум» Грабарчука Владислава Олександровича, що навчається за кошти

фізичних і юридичних осіб,  на форму навчання за кошти місцевого бюджету.

22. Про переведення студентки групи СПфмб-1-21-4.0д Фахового коледжу

«Універсум» Слонімської Анни Олександрівни, що навчається за кошти

фізичних і юридичних осіб,  на форму навчання за кошти місцевого бюджету.

23. Про переведення студентки групи СПфмб-1-20-4.0д Фахового коледжу

«Універсум» Фертіль Анастасії Ігорівни, що навчається за кошти фізичних і

юридичних осіб,  на форму навчання за кошти місцевого бюджету.

24. Про переведення студентки групи ХОРфмб-1-20-4.0д Фахового коледжу

«Універсум» Ковальчук Анни Олександрівни, що навчається за кошти

фізичних і юридичних осіб,  на форму навчання за кошти місцевого бюджету.

Питання 1. Про надання допомоги у відбудові Бузівської школи Дмитрівської
територіальної громади Бучанського району.

СЛУХАЛИ:



голову Ради студентського самоврядування Яковенко А. І. про важливість надання
фінансової допомоги у відбудові Бузівської школи Дмитрівської територіальної
громади Бучанського району.

ВИСТУПИЛИ:
Голова Соцдепартаменту Казюн М. Ю. з пропозицією відкрити збір коштів,

перерахувати їх у фонд, що займається відбудовою Бузівської школи.

Голова Івентдепартаменту з пропозицією влаштувати благодійну лотерею для
підтримки Бузівської школи.

УХВАЛИЛИ: взяти до уваги та підтримати надані пропозиції.

«За» — 18 (вісімнадцять) осіб;
«Проти» — 0 (нуль) осіб;
«Утрималися» — 0 (нуль) осіб;
«Не голосували» — 2 (дві) особи.

Рішення прийнято.

Питання 2. Про створення електронної пошти Ради студентського
самоврядування Фахового коледжу «Універсум».

СЛУХАЛИ:

Голову Ради студентського самоврядування Яковенко А. І. про створення
електронної пошти Ради студентського самоврядування.

ВИСТУПИЛИ:
Голова Інформдепартаменту Хальзіна О. А. з пропозицією розповсюдження

електронної пошти Ради студентського самоврядування у соціальних мережах.

УХВАЛИЛИ: взяти до уваги надану інформацію.

«За» — 18 (вісімнадцять) осіб;
«Проти» — 0 (нуль) осіб;
«Утрималися» — 0 (нуль) осіб;
«Не голосували» — 2 (дві) особи.

Рішення прийнято.



Питання 3. Про необхідність вибору представника коледжу у парламент
Київського університету імені Бориса Грінченка.

СЛУХАЛИ:

Голову Ради студентського самоврядування Яковенко А. І. про необхідність
вибору представника коледжу у парламент Київського університету імені Бориса
Грінченка.

ВИСТУПИЛИ:
Член Івентдепартаменту Петрунько А.Ю., висунувши свою кандидатуру на

цю посаду.

УХВАЛИЛИ: взяти до уваги та підтримати надану пропозицію.

«За» — 18 (вісімнадцять) осіб;
«Проти» — 0 (нуль) осіб;
«Утрималися» — 0 (нуль) осіб;
«Не голосували» — 2 (дві) особи.

Рішення прийнято.

Питання 4. Про привітання з днем народження директора Фахового коледжу
«Універсум» Зої Леонідівни Гейхман.

СЛУХАЛИ:

Голову Ради студентського самоврядування Яковенко А. І. про привітання з
днем народження директора Фахового коледжу «Універсум» Зої Леонідівни
Гейхман.

ВИСТУПИЛИ:
Член Інформдепартаменту Петрунько А. Ю. з пропозицією привітання Зої

Леонідівни Гейхман у соціальних мережах.

УХВАЛИЛИ: взяти до уваги та підтримати надані пропозиції.

«За» — 18 (вісімнадцять) осіб;
«Проти» — 0 (нуль) осіб;
«Утрималися» — 0 (нуль) осіб;
«Не голосували» — 2 (дві) особи.

Рішення прийнято.

Питання 5. Про залучення активних студентів у студентський актив коледжу.

СЛУХАЛИ:



Голову Ради студентського самоврядування Яковенко А. І. про залучення
активних студентів у студентський актив коледжу.

ВИСТУПИЛИ:

Голова Інформдепартаменту Хальзіна О. А. з пропозицією анонсувати набір
охочих студентів у студентський актив коледжу, з 10.09.2022 і до 21.09.2022
провести анкетування усіх охочих.

УХВАЛИЛИ: взяти до уваги та підтримати надані пропозиції.

«За» — 18 (вісімнадцять) осіб;
«Проти» — 0 (нуль) осіб;
«Утрималися» — 0 (нуль) осіб;

Рішення прийнято.
Питання 6. Про створення інтерактиву для студентів першого курсу.

СЛУХАЛИ:

Голову Ради студентського самоврядування Яковенко А. І. про необхідність
створення інтерактиву для студентів першого курсу.

ВИСТУПИЛИ:

Голову Ради студентського самоврядування Яковенко А. І. з пропозицією
винести на розгляд заступника директора з навчально-виховної роботи Нос Наталії
Миколаївні ідеї шоу-гри для студентів перших курсів.

УХВАЛИЛИ: взяти до уваги та підтримати надані пропозиції.

«За» — 18 (вісімнадцять) осіб;
«Проти» — 0 (нуль) осіб;
«Утрималися» — 0 (нуль) осіб;
«Не голосували» — 2 (дві) особи.

Рішення прийнято.

Питання 7. Про переведення студентки групи ДОфмб-1-20-3.0д Фахового
коледжу «Універсум» Лазоренко Юлії Анатоліївни, що навчається за кошти
фізичних і юридичних осіб,  на форму навчання за кошти місцевого бюджету.

СЛУХАЛИ:

Голову Ради студентського самоврядування Фахового коледжу «Універсум»
Київського університету імені Бориса Грінченка Яковенко А.І., яка доповідала, що
студентка групи ДОфмб-1-20-3.0д Лазоренко Юлія Анатоліївна, що навчається за
кошти фізичних і юридичних осіб, просить перевести її на форму навчання за



кошти місцевого бюджету. Студентка має найвищий середній бал серед студентів
контрактної форми. Середній бал за ІІІ семестр – 9,25, за ІV семестр – 89,0.

ВИСТУПАЛИ:

Заступник голови Ради Хальзіна О.А., яка запропонувала підтримати
пропозицію в цілому.

УХВАЛИЛИ:
Клопотати перед директором Фахового коледжу «Універсум» та ректором

Київського університету імені Бориса Грінченка про переведення студентки групи
ДОфмб-1-20-3.0д Лазоренко Юлії Анатоліївни, що навчається за кошти фізичних і
юридичних осіб, на форму навчання за кошти місцевого бюджету.

Голосували:
«За» - 18 (вісімнадцять) осіб;
«Проти» - 0 (нуль) осіб;
«Утримались» - 0 (нуль) осіб;
«Не голосували» – 2 (дві) особи.

Рішення прийнято.

Питання 8. Про переведення студентки групи ФВфмб-1-21-4.0д Фахового
коледжу «Універсум» Зуєвої Поліни В'ячеславівни, що навчається за кошти
фізичних і юридичних осіб,  на форму навчання за кошти місцевого бюджету.

СЛУХАЛИ:

Голову Ради студентського самоврядування Фахового коледжу «Універсум»
Київського університету імені Бориса Грінченка Яковенко А.І., яка доповідала, що
студентка групи ФВфмб-1-21-4.0д Зуєва Поліна В'ячеславівна, що навчається за
кошти фізичних і юридичних осіб, просить перевести її на форму навчання за
кошти місцевого бюджету. Студентка має найвищий середній бал серед студентів
контрактної форми. Середній бал за I семестр - 9,82; за ІІ семестр – 10,53.

ВИСТУПАЛИ:
Заступник голови Ради Хальзіна О.А., яка запропонувала підтримати

пропозицію в цілому.

УХВАЛИЛИ:



Клопотати перед директором Фахового коледжу «Універсум» та ректором
Київського університету імені Бориса Грінченка про переведення студентки групи
ФВфмб-1-21-4.0д Зуєвої Поліни В'ячеславівни, що навчається за кошти фізичних і
юридичних осіб,  на форму навчання за кошти місцевого бюджету

Голосували:
«За» - 18 (вісімнадцять) осіб;
«Проти» - 0 (нуль) осіб;
«Утримались» - 0 (нуль) осіб;
«Не голосували» – 2 (дві) особи.

Рішення прийнято.

Питання 9. Про переведення студентки групи ФВфмб-1-20-4.0д Фахового
коледжу «Універсум» Проценко Анни Олегівни, що навчається за кошти фізичних і
юридичних осіб,  на форму навчання за кошти місцевого бюджету

СЛУХАЛИ:

Голову Ради студентського самоврядування Фахового коледжу «Універсум»
Київського університету імені Бориса Грінченка Яковенко А.І., яка доповідала, що
студентка групи ФВфмб-1-20-4.0д Проценко Анна Олегівна, що навчається за
кошти фізичних і юридичних осіб, просить перевести її на форму навчання за
кошти місцевого бюджету. Студентка має найвищий середній бал серед студентів
контрактної форми. Середній бал за IІІ семестр – 9,06; за ІV семестр - 90,33.

ВИСТУПАЛИ:
Заступник голови Ради Хальзіна О.А., яка запропонувала підтримати

пропозицію в цілому.

УХВАЛИЛИ:
Клопотати перед директором Фахового коледжу «Універсум» та ректором

Київського університету імені Бориса Грінченка про переведення студентки групи
ФВфмб-1-20-4.0д Проценко Анни Олегівни, що навчається за кошти фізичних і
юридичних осіб,  на форму навчання за кошти місцевого бюджету 

Голосували:
«За» - 18 (вісімнадцять) осіб;
«Проти» - 0 (нуль) осіб;
«Утримались» - 0 (нуль) осіб;
«Не голосували» – 2 (дві) особи.

Рішення прийнято.



Питання 10. Про переведення студента групи ФВмс-1-19-4.0д Фахового коледжу
«Універсум» Звягіного Сергія Миколайовича, що навчається за кошти фізичних і
юридичних осіб,  на форму навчання за кошти місцевого бюджету.

СЛУХАЛИ:

Голову Ради студентського самоврядування Фахового коледжу «Універсум»
Київського університету імені Бориса Грінченка Яковенко А.І. яка доповідала, що
студент групи ФВмс-1-19-4.0д Звягін Сергій Миколайович, що навчається за кошти
фізичних і юридичних осіб, просить перевести його на форму навчання за кошти
місцевого бюджету. Студент має найвищий середній бал серед студентів
контрактної форми. Середній бал за  семестр V - 88,83; за VІ семестр - 87,50.

ВИСТУПАЛИ:
Заступник голови Ради Хальзіна О.А., яка запропонувала підтримати

пропозицію в цілому.

УХВАЛИЛИ:
Клопотати перед директором Фахового коледжу «Універсум» та ректором

Київського університету імені Бориса Грінченка про переведення студента групи
ФВмс-1-19-4.0д Звягіного Сергія Миколайовича, що навчається за кошти фізичних
і юридичних осіб,  на форму навчання за кошти місцевого бюджету 

Голосували:
«За» - 18 (вісімнадцять) осіб;
«Проти» - 0 (нуль) осіб;
«Утримались» - 0 (нуль) осіб;
«Не голосували» – 2 (дві) особи.

Рішення прийнято.

Питання 11. Про переведення студентки групи ФВмс-1-19-4.0д Фахового
коледжу «Універсум» Сідлецької Надії Віталіївни, що навчається за кошти
фізичних і юридичних осіб,  на форму навчання за кошти місцевого бюджету.

СЛУХАЛИ:

Голову Ради студентського самоврядування Фахового коледжу «Універсум»
Київського університету імені Бориса Грінченка Яковенко А.І., яка доповідала, що
студентка групи ФВмс-1-19-4.0д Фахового коледжу «Універсум» Сідлецька Надія
Віталіївна, що навчається за кошти фізичних і юридичних осіб, просить перевести
її на форму навчання за кошти місцевого бюджету. Студентка має найвищий



середній бал серед студентів контрактної форми. Середній бал за V семестр - 86,33;
за VІ семестр - 87,50.

ВИСТУПАЛИ:
Заступник голови Ради Хальзіна О.А., яка запропонувала підтримати

пропозицію в цілому.

УХВАЛИЛИ:

Клопотати перед директором Фахового коледжу «Універсум» та ректором
Київського університету імені Бориса Грінченка про переведення студентки групи
ФВмс-1-19-4.0д Сідлецької Надії Віталіївни, що навчається за кошти фізичних і
юридичних осіб,  на форму навчання за кошти місцевого бюджету

Голосували:
«За» - 18 (вісімнадцять) осіб;
«Проти» - 0 (нуль) осіб;
«Утримались» - 0 (нуль) осіб;
«Не голосували» – 2 (дві) особи.

Рішення прийнято.

Питання 12. Про переведення студентки групи ОМфмб-1-21-4.0д Фахового
коледжу «Універсум» Легкун Олександри Ігорівни, що навчається за кошти
фізичних і юридичних осіб,  на форму навчання за кошти місцевого бюджету.

СЛУХАЛИ:

Голову Ради студентського самоврядування Фахового коледжу «Універсум»
Київського університету імені Бориса Грінченка Різник Ю.С., яка доповідала, що
студентка групи ОМфмб-1-21-4.0д Легкун Олександра Ігорівна, що навчається за
кошти фізичних і юридичних осіб, просить перевести її на форму навчання за
кошти місцевого бюджету. Студентка має найвищий середній бал серед студентів
контрактної форми. Середній бал за I семестр - 9,24; за ІІ семестр - 9,00.

ВИСТУПАЛИ:

Заступник голови Ради Хальзіна О.А., яка запропонувала підтримати
пропозицію в цілому.

УХВАЛИЛИ:

Клопотати перед директором Фахового коледжу «Універсум» та ректором
Київського університету імені Бориса Грінченка про переведення студентки групи
ОМфмб-1-21-4.0д Легкун Олександри Ігорівни, що навчається за кошти фізичних і
юридичних осіб,  на форму навчання за кошти місцевого бюджету.

Голосували:
«За» - 18 (вісімнадцять) осіб;



«Проти» - 0 (нуль) осіб;
«Утримались» - 0 (нуль) осіб;
«Не голосували» – 2 (дві) особи.

Рішення прийнято.

Питання 13. Про переведення студентки групи ОМфмб-1-20-4.0д Фахового
коледжу «Універсум» Пайко Софії Максимівни, що навчається за кошти фізичних і
юридичних осіб,  на форму навчання за кошти місцевого бюджету;

СЛУХАЛИ:

Голову Ради студентського самоврядування Фахового коледжу «Універсум»,
Київського університету імені Бориса Грінченка Різник Ю.С., яка доповідала, що
студентка групи ОМфмб-1-20-4.0д Пайко Софія Максимівна, що навчається за
кошти фізичних і юридичних осіб, просить перевести її на форму навчання за
кошти місцевого бюджету. Студентка має найвищий середній бал серед студентів
контрактної форми. Середній бал за IІІ семестр - 86,33; за ІV семестр - 87,50.

ВИСТУПАЛИ:

Заступник голови Ради Хальзіна О.А., яка запропонувала підтримати
пропозицію в цілому.

УХВАЛИЛИ:

Клопотати перед директором Фахового коледжу «Універсум» та ректором
Київського університету імені Бориса Грінченка про переведення студентки групи
ОМфмб-1-20-4.0д Пайко Софії Максимівни, що навчається за кошти фізичних і
юридичних осіб,  на форму навчання за кошти місцевого бюджету.

Голосували:
«За» - 18 (вісімнадцять) осіб;
«Проти» - 0 (нуль) осіб;
«Утримались» - 0 (нуль) осіб;
«Не голосували» – 2 (дві) особи.

Рішення прийнято.

Питання 14. Про переведення студентки групи ОМмс-1-19-4.0д Фахового
коледжу «Універсум» Бровцивої Валентини Михайлівни, що навчається за кошти
фізичних і юридичних осіб,  на форму навчання за кошти місцевого бюджету.

СЛУХАЛИ:

Голову Ради студентського самоврядування Університетського коледжу
Київського університету імені Бориса Грінченка Яковенко А.І., яка доповідала, що
студентка групи ОМмс-1-19-4.0д Бровцива Валентина Михайлівна, що навчається
за кошти фізичних і юридичних осіб, просить перевести її на форму навчання за



кошти місцевого бюджету. Студентка має найвищий середній бал серед студентів
контрактної форми. Середній бал за V семестр – 80,50, за VІ семестр – 79,13.

ВИСТУПАЛИ:

Заступник голови Ради Хальзіна О.А., яка запропонувала підтримати
пропозицію в цілому.

УХВАЛИЛИ:

Клопотати перед директором Фахового коледжу «Універсум» та ректором
Київського університету імені Бориса Грінченка про переведення студентки групи
ОМмс-1-19-4.0д Бровцивої Валентини Михайлівни, що навчається за кошти
фізичних і юридичних осіб,  на форму навчання за кошти місцевого бюджету

Голосували:
«За» - 18 (вісімнадцять) осіб;
«Проти» - 0 (нуль) осіб;
«Утримались» - 0 (нуль) осіб;
«Не голосували» – 2 (дві) особи.

Рішення прийнято.

Питання 15. Про переведення студентки групи ДЗмс-1-21-4.0д Фахового коледжу
«Універсум» Тридуб Даніели Богданівни, що навчається за кошти фізичних і
юридичних осіб,  на форму навчання за кошти місцевого бюджету.

СЛУХАЛИ:

Голову Ради студентського самоврядування Фахового коледжу «Універсум»,
Київського університету імені Бориса Грінченка Яковенко А.І., яка доповідала, що
студентка групи ДЗмс-1-21-4.0д Тридуб Даніела Богданівна, що навчається за
кошти фізичних і юридичних осіб, просить перевести її на форму навчання за
кошти місцевого бюджету. Студентка має найвищий середній бал серед студентів
контрактної форми. Середній бал за І семестр – 11,00, за ІІ семестр – 11,29.

ВИСТУПАЛИ:

Заступник голови Ради Хальзіна О.А., яка запропонувала підтримати
пропозицію в цілому.

УХВАЛИЛИ:

Клопотати перед директором Фахового коледжу «Універсум» та ректором
Київського університету імені Бориса Грінченка про переведення студентки групи
ДЗмс-1-21-4.0д Тридуб Даніели Богданівни, що навчається за кошти фізичних і
юридичних осіб,  на форму навчання за кошти місцевого бюджету.

Голосували:
«За» - 18 (вісімнадцять) осіб;



«Проти» - 0 (нуль) осіб;
«Утримались» - 0 (нуль) осіб;
«Не голосували» – 2 (дві) особи.

Рішення прийнято.

Питання 16. Про переведення студентки групи ДЗмс-1-21-4.0д Фахового коледжу
«Універсум» Пивовар Поліни Максимівни, що навчається за кошти фізичних і
юридичних осіб,  на форму навчання за кошти місцевого бюджету.

СЛУХАЛИ:

Голову Ради студентського самоврядування Фахового коледжу «Універсум»,
Київського університету імені Бориса Грінченка Яковенко А.І., яка доповідала, що
студентка групи ДЗмс-1-21-4.0д Пивовар Поліна Максимівна, що навчається за
кошти фізичних і юридичних осіб, просить перевести її на форму навчання за
кошти місцевого бюджету. Студентка має найвищий середній бал серед студентів
контрактної форми. Середній бал за I семестр - 9,94; за ІІ семестр - 10,24.

ВИСТУПАЛИ:

Заступник голови Ради Хальзіна О.А., яка запропонувала підтримати
пропозицію в цілому.

УХВАЛИЛИ:

Клопотати перед директором Фахового коледжу «Універсум» та ректором
Київського університету імені Бориса Грінченка про переведення студентки групи
ДЗмс-1-21-4.0д Пивовар Поліни Максимівни, що навчається за кошти фізичних і
юридичних осіб,  на форму навчання за кошти місцевого бюджету.

Голосували:
«За» - 18 (вісімнадцять) осіб;
«Проти» - 0 (нуль) осіб;
«Утримались» - 0 (нуль) осіб;
«Не голосували» – 2 (дві) особи.

Рішення прийнято.

Питання 17. Про переведення студентки групи ДЗмс-1-20-4.0д Фахового коледжу
«Універсум» Оржеховської Мирослави Олексіївни, що навчається за кошти
фізичних і юридичних осіб,  на форму навчання за кошти місцевого бюджету.

СЛУХАЛИ:

Голову Ради студентського самоврядування Фахового коледжу «Універсум»,
Київського університету імені Бориса Грінченка Шумак З.А., яка доповідала, що
студентка групи ДЗмс-1-20-4.0д Оржеховська Мирослава Олексіївна, що
навчається за кошти фізичних і юридичних осіб, просить перевести її на форму
навчання за кошти місцевого бюджету. Студентка має найвищий середній бал



серед студентів контрактної форми. Середній бал IV семестр - 95,20; за V семестр
- 10,75.

ВИСТУПАЛИ:
Заступник голови Ради Хальзіна О.А., яка запропонувала підтримати

пропозицію в цілому.

УХВАЛИЛИ:
Клопотати перед директором Фахового коледжу «Універсум» та ректором

Київського університету імені Бориса Грінченка про переведення студентки групи
ДЗмс-1-20-4.0д Оржеховської Мирослави Олексіївни, що навчається за кошти
фізичних і юридичних осіб, на форму навчання за кошти місцевого бюджету.

Голосували:
«За» - 18 (вісімнадцять) осіб;
«Проти» - 0 (нуль) осіб;
«Утримались» - 0 (нуль) осіб;
«Не голосували» – 2 (дві) особи.

Рішення прийнято.

Питання 18. Про переведення студентки групи ХОРмс-1-19-4.0д Фахового
коледжу «Універсум» Підобід Катерини Віталіївни, що навчається за кошти
фізичних і юридичних осіб,  на форму навчання за кошти місцевого бюджету.

СЛУХАЛИ:

Голову Ради студентського самоврядування Фахового коледжу «Універсум»,
Київського університету імені Бориса Грінченка Яковенко А.І., яка доповідала, що
студентка групи ХОРмс-1-19-4.0д Підобід Катерина Віталіївна, що навчається за
кошти фізичних і юридичних осіб, просить перевести її на форму навчання за
кошти місцевого бюджету. Студентка має найвищий середній бал серед студентів
контрактної форми. Середній бал за IV семестр – 85,2; за V семестр - 87,38.

ВИСТУПАЛИ:
Заступник голови Ради Хальзіна О.А., яка запропонувала підтримати

пропозицію в цілому.

УХВАЛИЛИ:
Клопотати перед директором Фахового коледжу «Універсум» та ректором

Київського університету імені Бориса Грінченка про переведення студентки групи
ХОРмс-1-19-4.0д Підобід Катерини Віталіївни, що навчається за кошти фізичних і
юридичних осіб,  на форму навчання за кошти місцевого бюджету.

Голосували:
«За» - 18 (вісімнадцять) осіб;
«Проти» - 0 (нуль) осіб;



«Утримались» - 0 (нуль) осіб;
«Не голосували» – 2 (дві) особи.

Рішення прийнято.

Питання 19. Про переведення студентки групи ВСфмб-1-21-4.0д Фахового
коледжу «Універсум» Пономаренко Діани Андріївни, що навчається за кошти
фізичних і юридичних осіб,  на форму навчання за кошти місцевого бюджету.

СЛУХАЛИ:

Голову Ради студентського самоврядування Фахового коледжу «Універсум»,
Київського університету імені Бориса Грінченка Яковенко А.І., яка доповідала, що
студентка групи ВСфмб-1-21-4.0д Пономаренко Діана Андріївна, що навчається за
кошти фізичних і юридичних осіб, просить перевести її на форму навчання за
кошти місцевого бюджету. Студентка має найвищий середній бал серед студентів
контрактної форми. Середній бал за I семестр - 10,24; за ІІ семестр - 10,59.

ВИСТУПАЛИ:
Заступник голови Ради Хальзіна О.А., яка запропонувала підтримати

пропозицію в цілому.

УХВАЛИЛИ:
Клопотати перед директором Фахового коледжу «Універсум» та ректором

Київського університету імені Бориса Грінченка про переведення студентки групи
ВСфмб-1-21-4.0д Пономаренко Діани Андріївни, що навчається за кошти фізичних
і юридичних осіб,  на форму навчання за кошти місцевого бюджету 

Голосували:
«За» - 18 (вісімнадцять) осіб;
«Проти» - 0 (нуль) осіб;
«Утримались» - 0 (нуль) осіб;
«Не голосували» – 2 (дві) особи.

Рішення прийнято.

Питання 20. Про переведення студентки групи ВСфмб-1-20-4.0д Фахового
коледжу «Універсум» Максименко Альони Сергіївни, що навчається за кошти
фізичних і юридичних осіб,  на форму навчання за кошти місцевого бюджету.

СЛУХАЛИ:

Голову Ради студентського самоврядування Фахового коледжу «Універсум»,
Київського університету імені Бориса Грінченка Яковенко А.І., яка доповідала, що
студентка групи ВСфмб-1-20-4.0д Максименко Альона Сергіївна, що навчається за
кошти фізичних і юридичних осіб, просить перевести її на форму навчання за



кошти місцевого бюджету. Студентка має найвищий середній бал серед студентів
контрактної форми. Середній бал за V семестр – 9,61, за VІ семестр – 11,00.

ВИСТУПАЛИ:

Заступник голови Ради Хальзіна О.А., яка запропонувала підтримати
пропозицію в цілому.

УХВАЛИЛИ:
Клопотати перед директором Фахового коледжу «Універсум», та ректором

Київського університету імені Бориса Грінченка про переведення студентки групи
ВСфмб-1-20-4.0д Фахового коледжу «Універсум» Максименко Альони Сергіївни,
що навчається за кошти фізичних і юридичних осіб, на форму навчання за кошти
місцевого бюджету 

Голосували:
«За» - 18 (вісімнадцять) осіб;
«Проти» - 0 (нуль) осіб;
«Утримались» - 0 (нуль) осіб;
«Не голосували» – 2 (дві) особи.

Рішення прийнято.

Питання 21. Про переведення студента групи ВСмс-1-19-4.0д Фахового коледжу
«Універсум» Грабарчука Владислава Олександровича, що навчається за кошти
фізичних і юридичних осіб,  на форму навчання за кошти місцевого бюджету.

СЛУХАЛИ:

Голову Ради студентського самоврядування Фахового коледжу «Універсум»,
Київського університету імені Бориса Грінченка Яковеко А.І., яка доповідала, що
студент групи ВСмс-1-19-4.0д Грабарчук Владислав Олександрович, що навчається
за кошти фізичних і юридичних осіб, просить перевести його на форму навчання за
кошти місцевого бюджету. Студент має найвищий середній бал серед студентів
контрактної форми. Середній бал за V семестр - 87,80; за VІ семестр - 91,57.

ВИСТУПАЛИ:
Заступник голови Ради Хальзіна О.А., яка запропонувала підтримати

пропозицію в цілому.

УХВАЛИЛИ:

Клопотати перед директором Фахового коледжу «Універсум» та ректором
Київського університету імені Бориса Грінченка про переведення студента групи
ВСмс-1-19-4.0д Грабачука Владислава Олександровича, що навчається за кошти
фізичних і юридичних осіб,  на форму навчання за кошти місцевого бюджету

Голосували:
«За» - 18 (вісімнадцять) осіб;



«Проти» - 0 (нуль) осіб;
«Утримались» - 0 (нуль) осіб;
«Не голосували» – 2 (дві) особи.

Рішення прийнято.

Питання 22. Про переведення студентки групи СПфмб-1-21-4.0д Фахового
коледжу «Універсум» Слонімської Анни Олександрівни, що навчається за кошти
фізичних і юридичних осіб,  на форму навчання за кошти місцевого бюджету.

СЛУХАЛИ:

Голову Ради студентського самоврядування Фахового коледжу «Універсум»,
Київського університету імені Бориса Грінченка Яковенко А.І., яка доповідала, що
студентка групи СПфмб-1-21-4.0д Слонімська Анна Олександрівна, що навчається
за кошти фізичних і юридичних осіб, просить перевести її на форму навчання за
кошти місцевого бюджету. Студентка має найвищий середній бал серед студентів
контрактної форми. Середній бал за I семестр - 9,31; за ІІ семестр - 9,24.

ВИСТУПАЛИ:

 Заступник голови Ради Чумаченко А.А., яка запропонувала підтримати
пропозицію в цілому.

УХВАЛИЛИ:

Клопотати перед директором Фахового коледжу «Універсум» та ректором
Київського університету імені Бориса Грінченка про переведення студентки групи
СПфмб-1-21-4.0д Слонімської Анни Олександрівни, що навчається за кошти
фізичних і юридичних осіб,  на форму навчання за кошти місцевого бюджету 

Голосували:
«За» - 18 (вісімнадцять) осіб;
«Проти» - 0 (нуль) осіб;
«Утримались» - 0 (нуль) осіб;
«Не голосували» – 2 (дві) особи.

Рішення прийнято.

Питання 23. Про переведення студентки групи СПфмб-1-20-4.0д Фахового
коледжу «Універсум» Фертіль Анастасії Ігорівни, що навчається за кошти фізичних
і юридичних осіб,  на форму навчання за кошти місцевого бюджету.

СЛУХАЛИ:

Голову Ради студентського самоврядування Фахового коледжу «Універсум»,
Київського університету імені Бориса Грінченка Яковенко А.І., яка доповідала, що
студентка групи СПфмб-1-20-4.0д Фахового коледжу «Універсум» Фертіль



Анастасія Ігорівна, що навчається за кошти фізичних і юридичних осіб, просить
перевести її на форму навчання за кошти місцевого бюджету. Студентка має
найвищий середній бал серед студентів контрактної форми. Середній бал за IІІ
семестр - 9,74; за ІV семестр - 87,00.

ВИСТУПАЛИ:

Заступник голови Ради Хальзіна О.А., яка запропонувала підтримати
пропозицію в цілому.

УХВАЛИЛИ:

Клопотати перед директором Фахового коледжу «Універсум» та ректором
Київського університету імені Бориса Грінченка про переведення студентки групи
СПфмб-1-20-4.0д Фертіль Анастасії Ігорівни, що навчається за кошти фізичних і
юридичних осіб, на форму навчання за кошти місцевого бюджету.

Голосували:
«За» - 18 (вісімнадцять) осіб;
«Проти» - 0 (нуль) осіб;
«Утримались» - 0 (нуль) осіб;
«Не голосували» – 2 (дві) особи.

Рішення прийнято.

Питання 24. Про переведення студентки групи ХОРфмб-1-20-4.0д Фахового
коледжу «Універсум» Ковальчук Анни Олександрівни, що навчається за кошти
фізичних і юридичних осіб,  на форму навчання за кошти місцевого бюджету.

СЛУХАЛИ:

Голову Ради студентського самоврядування Фахового коледжу «Універсум»,
Київського університету імені Бориса Грінченка Яковенко А.І., яка доповідала, що
студентка групи ХОРфмб-1-20-4.0д Фахового коледжу «Універсум» Ковальчук
Анна Олександрівна, що навчається за кошти фізичних і юридичних осіб, просить
перевести її на форму навчання за кошти місцевого бюджету. Студентка має
найвищий середній бал серед студентів контрактної форми. Середній бал за IІІ
семестр - 9,06; за ІV семестр - 9,5.

ВИСТУПАЛИ:

Заступник голови Ради Хальзіна О.А., яка запропонувала підтримати
пропозицію в цілому.

УХВАЛИЛИ:

Клопотати перед директором Фахового коледжу «Універсум» та ректором
Київського університету імені Бориса Грінченка про переведення студентки групи
ХОРфмб-1-20-4.0д Ковальчук Анни Олександрівни, що навчається за кошти
фізичних і юридичних осіб, на форму навчання за кошти місцевого бюджету.

Голосували:



«За» - 18 (вісімнадцять) осіб;
«Проти» - 0 (нуль) осіб;
«Утримались» - 0 (нуль) осіб;
«Не голосували» – 2 (дві) особи.

Рішення прийнято.

Голова Анастасія ЯКОВЕНКО

Секретар Анастасія УКРАЇНСЬКА



Список присутніх на засіданні
Ради студентського самоврядування Фахового коледжу «Універсум»

Київського університету імені Бориса Грінченка

«10» вересня 2022 р. Україна,
21 год. 00 хв. конференція Google Meet

Голова Ради студентського самоврядування Фахового коледжу «Універсум»
Київського університету імені Бориса Грінченка ЯКОВЕНКО Анастасія Ігорівна.
Заступник голови ХАЛЬЗІНА Олександра Андріївна.

Члени Ради студентського самоврядування:
1. Антонюк А. В.
2. Бондарець А. І.
3. Бондарук А. Е.
4. Зубань А. М.
5. Зуєва П. В.
6. Казюн М. Ю.
7. Кацан В.О.
8. Кирниченко М.О
9. Мартиненко В. М. (без права голосу)
10. Мацак І. В.
11. Мельник Е. С
12. Петрунько А. Ю.
13. Рамазанова Р. Р.
14. Сінцова О. Г. (без права голосу)
15. Тодоровська С. О.
16. Українська А.Д.
17. Шейко С. В.
18. Шкарбан Д. П.


